
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
ORDFÖRANDE

Styrelsemöte
3 maj 2013

Kallelse till styrelsemöte S11

Tid och plats

Tid: Måndagen den 6:e Maj 2013 klockan 17.05

Plats: E:1426

Föredragningslista

Ärende Åtgärd Bilaga

§1 OFMÖ
§2 Tid och sätt Beslut
§3 Adjungeringar Beslut
§4 Föredragningslista Beslut
§5 Föregående mötes protokoll Beslut
§6 Information från kåren Information
§7 Beslutsuppföljning Beslut
§8 Utskottsrapporter Information
§9 Ekonomisk status Information
§10 Val av funktionärer Beslut
§11 Sångarkivet Diskussion/Beslut
§12 Möte med programledningen Information
§13 Information från PLD och PLC Diskussion/Beslut
§14 Di Gamle && Dryge Diskussion/Beslut
§15 Smörjmedel Diskussion
§16 Övrigt Diskussion/Beslut
§17 Meddelanden Information
§18 OFMA

Det bjuds på dryck till alla mötesdeltagare. Välkomna!

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
Ordförande, Datatekniksektionen
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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
BESLUTSUPPFÖLJNING

3 maj 2013

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Philip H. Policydokument S10 2009 S11 2013
Robin L. Diskmaskinen S18 2011 S12 2013
Sofia S. Mästerimärken S06 2012 S13 2013

Sofia S. och Philip H. Facebook S03 2013 S12 2013
Johan R. Trumset S06 2013 S12 2013
Per A. Bankgiro S08 2013 S12 2013
Per A. Baler i vår/Representationsbudget S08 2013 S12 2013

Källarmästare Electus Ventilation i köket S09 2013 S15 2013

Noter

§10 Val av funktionärer:

Propagandamästeriet

Artist Mikaela Carlsson (dat12mk1)

§11 Sångarkivet: Hur vill vi göra när vi lägger upp vårt arkiv, vilken form av säkerhet vill vi
har, vill vi ändra något annat och när ska vi lägga upp det.

§12 Möte med programledningen: Jag tycker det vore bra om vi ger vår sida av den här debat-
ten till programledningen, så att även de får höra hur det ligger till med allt och inte skapar
sig en egen uppfattning om det hela och om oss. Jag har pratat med Roger Berlin och kommit
fram till att det vore bra om vi gör detta när ledningen för D och C har möte tillsammans nästa
måndag, den 13 kl 11.

§13 Information från PLD och PLC: Jag känner att det vore bra om styrelsen hade fått kontinu-
erlig information om vad programlendingarna för D och C jobbar med för tillfället. Jag känner
personligen att jag inte har tillräckligt bra med kännedom om det, något som jag gärna haft.
Vi har studentrepresentanter som sitter med i respektive programledning och dessa är med i
SRD. Tanken med denna punkt är att på varje styrelsemöte, som en stående punkt precis som
information från kåren, har vi en punkt där SRD-orförande ger styrelsen en uppdatering om
vad som sagts på SRD-möte om vad programledningarna gör. Detta kräver att studentrepre-
sentanterna gör det de ska och medverkar på programledningsmöten och sedan rapporterar till
SRD. Alternativt, ändrar vi så att antingen SRD-ordförande eller sektionsordförande eller båda
automatiskt väljs som studentrepresentanter och kan på så sätt sköta rappotering till styrelsen
direkt.

§15 Smörjmedel: Vem vill vi ge något trevligt till och hur mycket ska vi lägga. Ska vi ge något
både nu till sommaren eller bara vid årsskiphtet.
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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
UTSKOTTSRAPPORTER

3 maj 2013

Ordförande

Har haft möte med rektor och prorektor tillsammans med de andra sektionsorförandena. Det
var ett bra möte där rektor sa att han vet om de hårda arbete vi lägger ner i frågor om lika-
bedahnling och att det inte har varit rättvist att D-sektion fått ta emot så mycket negativt av
det som hänt. De sa också att de kunde hanterat situationen med domänen bättre och att det
inte var menat att det skulle låta som det gjorde. Vi kom överens om att jobba på en öppen
dialog och bättre kommunikation och att ha liknande möten ca en gång per termin. De förstod
att vi har haft det jobbigt den senaste tiden och de vet att vi inte är kvinnohatare, rasister eller
homofober.

Det har varit skyddrond i lokalerna och det enda vi behövde fixa var att sätta upp brandsläc-
karen utanför städ från golvet, vilket jag sa till vaktmästeriet att göra. (det är de som ska göra
det och inget vi behöver göra själva). I övrigt var de nöjda med allt de såg.

Fick under skyddsronden reda på att D-chip ska få ett rum bredvid utskott där de kan förvara
sina pryttlar.

Jag har haft ett möte med Johan Tigrelius och David Danowsky angående vad gamla D:are
tycker och tänker i frågan om LTHs agerande och sa till dem att vad de än må göra är det
inget sektionen står bakom eller vill förnkippa sig med. Jag sa att vi starkt avråder dem från att
göra något och att de är från sektionens sida förbjudna att göra något i den utsträckning vi kan
påverka deras handlingar.

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
Sektionsordförande

SRD

Fortsatt med det dagliga arbetet

Lund, dag som ovan

Daniel Lundell
SRD-ordförande
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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
UTSKOTTSRAPPORTER

3 maj 2013

Propagandamästare, tillika Sekreterare

Fortsatt dagligt arbete, samt fått en ny funktionär bland artisterna.

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Skattmästeriet

Deklarerat och räknat kassor. Samt det vanliga arbetet

Lund, dag som ovan

Per Ahlbom
Skattmästare

Cafémästeriet

Vi har köpt förkläden, tagit in piggelin och snåfixat med småsaker i caféet.

Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman
Cafémästare

Industrimästeriet

Vi har haft utbildning med kåren, tillsammans med alla näringslivsutskott på alla sektioner,
vilket var riktigt givande!

Vi har också diskuterat dagen och delat med av oss tankar från olika diskussioner under dagen.
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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
UTSKOTTSRAPPORTER

3 maj 2013

Vi kommer nu lägga all kraft på sponsorer till Rosa Marschen.

Nytt avtal med teknikfokus skall skrivas.

Lund, dag som ovan

Malin Andersson
Industrimästare

Källarmästeriet

Källarmästeriet har lagat caféykl och fixat lampor

Lund, dag som ovan

Robin Lindberg
Källarmästare

Programmästeriet

Under de senaste två veckorna har följande hänt:

Ekea har rensats från gamla ouveraller, lysrören som låg och skräpade är inlämnade till vakt-
mästeriet i huset. En uppstyrning av ekea har även skett. Nu står även hockeyspelen där inne.

Förra veckan började vi sälja biljetter till ölresan, och kommer fortsätta med det fram till veckan
innan avresa. Denna vecka har vi även försökt sälja biljetter till whiskeyprovningen, men då
intresset bland våra medlemmar och alumner har varit för litet så kommer whiskeyprovningen
troligtvis att ställas in.

I måndags var det kick-off för pepparna, och de är nu redo att ta sig ut på äventyr! En hel del
planering med staben inför nollningen har även skett.

Tack!
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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
UTSKOTTSRAPPORTER

3 maj 2013

Lund, dag som ovan

Johan Rönnåker
Programmästare

Sexmästeriet

Sexmästeriet har haft en lyckad pub tillsammans med staben den 24de. Matpriset (för en BLT)
kan ha varit för lågt pressat för att gå +(vinst > 0) på enbart maten, men vi tror att det fallit i
sektionens välbefinnande då företaget bidrog med massor med pengar till nollningen. Sexmäs-
teriet har även deltagit i Corneliusbalen i form av diskande (Robin Ljungström och Alexander
FhurrurMagnussson) och på det sättet förhoppningsvis blivit mer välkänt inom kåren och sek-
tionerna genom att visa att vi har kunskapen och engagemanget när det behövs...

Sexmästeriet vill även påpeka att de aldrig nånsin vill se köket i det skick de fick det den
24de då det såg hemskt ut och uppmanar källarmästeriet att utöva sin makt då de "har makt
över alla lokalerätt se till så det faktiskt ser städat ut efter att någon använd köket. Det vore
bra ifall en hotentottare skulle kunna godkänna köket(och iDét) efter varje användade efter en
checklista(likt kåren). Fhurruränmäler sig härmed frivilligt som (en) hotentottare tills dess att
källarmästeriet har införskaffat egna funktionärer till denna post.

Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson
Sexmästare

Staben

Staben har börjat sy mantlar, fixat med spons och planerar intern phadderutbildning.

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland
Øverphøs
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